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Protokoll för styrelsemöte via Teams 2024-03-18 

 
Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, 
Jimmie Lundgren, Agnes Thorlaksdottir, Anki Johansson, Pierre Lago, Moa Persson 

 

§21 Mötets öppnande 

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 

välkomna. 

§22 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§23 Val av protokolljusterare 

Tina Johansson valdes till att jämte ordförande justera protokollet 

§24 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

§25 Ekonomisk Rapport 

Rambudget - Vi går igenom förslaget på rambudgeten och godkänner den. 

§26 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordförande    

Planeringen för domarkonferensen är igång. Vi har fått ok att ha reklam i filmerna. 

Liz-Beth har varit i kontakt med Delmar som är intresserade av att ha reklam i filmen 

hon kollar också med Sveland om de vill vara med.  

 

Vice ordförande 

Moa och Anki kommer att hålla i presentationen på vår informationskväll (26/3) för 

våra rasklubbar och alla deras medlemmar. I dagsläget är det 60 st. anmälda.  Sofia 

skickar ut inbjudan igen till alla i styrelsen så att vi också kan bjuda in domare som är 

intresserade.  
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Remiss svar till SKK – Beslut: Moa skriver vårt förslag och Sofia skickar in det till 

SKK.  

Sekreterare  

Revisionsberättelse- Agnes tar fram kontaktuppgifter så att vi kan få klart vår 

revisionsberättelse. Beslut: Sofia skickar ut den när den kommer 

Skicka ut länk och info om Vote-It – Beslut: Vi kör mötet via Teams och använder 

Vote it om det blir sluten omröstning.  

Sent inkomna anmälningar till fullmäktige - Beslut: Vi har fått in en sen anmälan 

och godkänner den. 

Brakykommittén - Se vice ordf.  

Rasklubbsrådgivningskommittén  

Det är kallat till rasklubbsmöte den 18/4.  

Liz-Beth redogör för årsmöte som hon varit ordförande på i en av våra rasklubbar. Vi 

diskuterar vikten av att våra klubbar har föreningskunskap och att den i vissa klubbar 

är bristfällig.  

Kommittén för Avel och hälsa - Anki redogör för information om ett 

inkorsningsprojekt som pågår i Norge.  

Utställningskommittén 

Besöka utställning som avstängd - Man får inte visa hund i ringen men man får vara 

på plats.  

Det fattas några ringsekreterare inför 2024, särskilt till våra utställningar i norra 

Sverige, men utställningskommittén jobbar på det.  

Jubileumsutställningen - Vi kommer att bjuda på fika till alla som är där.  Det finns 

särskilda priser till alla som blir BIR och BIM och särskilda BIS- rosetter. Alla 

utställare kommer att få en påse med sponsrat innehåll från våra huvudsponsorer.  

EDS - Vi har fått in offert på hyra av tält (5 x 15 meter) 23 000 kr + moms monterat 

och klart. Vi tar in fler offerter.  Janne håller på att kolla på plats och rapporterar till 

Pierre så snart han har mer information.  

CCC kommer att ta kontakt med utställningskommittén i god tid inför varje utställning 

för att stämma av vad som gäller inför varje plats.    

Inoff Stockholm 6/4 - 202 anmälda så är långt. Vi fortsätter att göra reklam på vår 

hemsida och sociala medier.   

Domarkommittén  

Vi har fått ett återbud på en domare till vår inoff. men Janne har fixat en ersättare. 

Agnes uppdaterar våra PM.  
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2025 utställningsplatser är nu klara och de jobbas på domare till dessa.  

Sponsorkommittén   

Jimmie jobbar vidare med lokala sponsorer.  Vi undersöker också mer sponsorer till 

vår jubileumsutställning.  

 PR, Info och IT 

Inget att rapportera 

Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 

Domarkomependium Phalène - klart att skicka in. Beslut Sofia skickar in.  

Första sändningen kommer att bli en lördags sändning. Det kommer att vara ett möte 

den 4/4 med alla som ska vara med. Sofia påminner igen om att skicka in vilka som 

ska vara med på mötet och att det måste vara personer som är insatta i konferensen.   

Vi har fått in domarkompendier från Papillon, Sofia skickar vidare det till Janne.  

 

BPH-kommittén 

Inget att rapportera 

 

§ 27 Skrivelser och ärenden 

  

Diarienr Beskrivning Kommentar 
 

 Utökat rasregister Carina 
Andersson Rapp. Boston och 
Pekingese 

Svara senast 20/2 
Ja från Pekingeselogen men 
Bostonterrier klubben har inte 
inkommit med något svar.  Beslut: Vi 
säger ja till båda raserna och Sofia 
skickar in till SKK.   

2024–013 
 

Svensk hundungdom möte 
20–21/9 

Anmäl senast 14/7. Vi tar upp frågan 
igen efter fullmäktige.  
 

 Examinator förslag Kurt 
Nilsson från FBK 

Liz-Beth tar kontakt med Kurt och vi tar 
beslut på nästa möte.   

 Skrivelse från CCC Beslut vi bifaller och sofia skickar 
vidare. Omedelbart justerad.  

 Från SRTK om att SDHK 
erbjuder 
årsmötesordförande.  

Beslut: Förtydligande på hemsidan att 
det är ett uppdrag som kostar pengar 
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och betalas av respektive rasklubb.  
Sofia skickar till webmaster.  

2024–065 Helgkurs för 
avelsfunktionärer 27–28/4 

Anmälan senast 8/4 1800 kr 
Vi tar upp det på nästa möte.  

   

 

 

§28 Övriga ärenden 

Information från CCC – Det händer mycket i flera länder runt avel med CC klubben 

har därför bildat en kommitté för att samla fakta och hålla sig uppdaterade i dessa 

frågor.  SDHK kommer inte ha någon representant i CCS:s kommitté men vi ber dem 

att rapportera till SDHK:s avel och hälsa kommitté.   

 

Hur kan vi marknadsföra våra raser? Kan vi samarbeta med andra? Vi tar upp frågan 

igen efter fullmäktige.  

 

§29 Nästa möte: Blir efter fullmäktige.  

§30 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 

avslutat.   

  

  

  

Signeras digitalt via min.ebox.nu    

Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    

    

Tina Johansson, justerare   
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Protokoll för styrelsemöte via Teams 2024-03-18 


 
Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, 
Jimmie Lundgren, Agnes Thorlaksdottir, Anki Johansson, Pierre Lago, Moa Persson 


 


§21 Mötets öppnande 


Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 


välkomna. 


§22 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§23 Val av protokolljusterare 


Tina Johansson valdes till att jämte ordförande justera protokollet 


§24 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Godkändes och lades till handlingarna. 


§25 Ekonomisk Rapport 


Rambudget - Vi går igenom förslaget på rambudgeten och godkänner den. 


§26 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordförande    


Planeringen för domarkonferensen är igång. Vi har fått ok att ha reklam i filmerna. 


Liz-Beth har varit i kontakt med Delmar som är intresserade av att ha reklam i filmen 


hon kollar också med Sveland om de vill vara med.  


 


Vice ordförande 


Moa och Anki kommer att hålla i presentationen på vår informationskväll (26/3) för 


våra rasklubbar och alla deras medlemmar. I dagsläget är det 60 st. anmälda.  Sofia 


skickar ut inbjudan igen till alla i styrelsen så att vi också kan bjuda in domare som är 


intresserade.  







Remiss svar till SKK – Beslut: Moa skriver vårt förslag och Sofia skickar in det till 


SKK.  


Sekreterare  


Revisionsberättelse- Agnes tar fram kontaktuppgifter så att vi kan få klart vår 


revisionsberättelse. Beslut: Sofia skickar ut den när den kommer 


Skicka ut länk och info om Vote-It – Beslut: Vi kör mötet via Teams och använder 


Vote it om det blir sluten omröstning.  


Sent inkomna anmälningar till fullmäktige - Beslut: Vi har fått in en sen anmälan 


och godkänner den. 


Brakykommittén - Se vice ordf.  


Rasklubbsrådgivningskommittén  


Det är kallat till rasklubbsmöte den 18/4.  


Liz-Beth redogör för årsmöte som hon varit ordförande på i en av våra rasklubbar. Vi 


diskuterar vikten av att våra klubbar har föreningskunskap och att den i vissa klubbar 


är bristfällig.  


Kommittén för Avel och hälsa - Anki redogör för information om ett 


inkorsningsprojekt som pågår i Norge.  


Utställningskommittén 


Besöka utställning som avstängd - Man får inte visa hund i ringen men man får vara 


på plats.  


Det fattas några ringsekreterare inför 2024, särskilt till våra utställningar i norra 


Sverige, men utställningskommittén jobbar på det.  


Jubileumsutställningen - Vi kommer att bjuda på fika till alla som är där.  Det finns 


särskilda priser till alla som blir BIR och BIM och särskilda BIS- rosetter. Alla 


utställare kommer att få en påse med sponsrat innehåll från våra huvudsponsorer.  


EDS - Vi har fått in offert på hyra av tält (5 x 15 meter) 23 000 kr + moms monterat 


och klart. Vi tar in fler offerter.  Janne håller på att kolla på plats och rapporterar till 


Pierre så snart han har mer information.  


CCC kommer att ta kontakt med utställningskommittén i god tid inför varje utställning 


för att stämma av vad som gäller inför varje plats.    


Inoff Stockholm 6/4 - 202 anmälda så är långt. Vi fortsätter att göra reklam på vår 


hemsida och sociala medier.   


Domarkommittén  


Vi har fått ett återbud på en domare till vår inoff. men Janne har fixat en ersättare. 


Agnes uppdaterar våra PM.  







2025 utställningsplatser är nu klara och de jobbas på domare till dessa.  


Sponsorkommittén   


Jimmie jobbar vidare med lokala sponsorer.  Vi undersöker också mer sponsorer till 


vår jubileumsutställning.  


 PR, Info och IT 


Inget att rapportera 


Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 


Domarkomependium Phalène - klart att skicka in. Beslut Sofia skickar in.  


Första sändningen kommer att bli en lördags sändning. Det kommer att vara ett möte 


den 4/4 med alla som ska vara med. Sofia påminner igen om att skicka in vilka som 


ska vara med på mötet och att det måste vara personer som är insatta i konferensen.   


Vi har fått in domarkompendier från Papillon, Sofia skickar vidare det till Janne.  


 


BPH-kommittén 


Inget att rapportera 


 


§ 27 Skrivelser och ärenden 


  


Diarienr Beskrivning Kommentar 
 


 Utökat rasregister Carina 
Andersson Rapp. Boston och 
Pekingese 


Svara senast 20/2 
Ja från Pekingeselogen men 
Bostonterrier klubben har inte 
inkommit med något svar.  Beslut: Vi 
säger ja till båda raserna och Sofia 
skickar in till SKK.   


2024–013 
 


Svensk hundungdom möte 
20–21/9 


Anmäl senast 14/7. Vi tar upp frågan 
igen efter fullmäktige.  
 


 Examinator förslag Kurt 
Nilsson från FBK 


Liz-Beth tar kontakt med Kurt och vi tar 
beslut på nästa möte.   


 Skrivelse från CCC Beslut vi bifaller och sofia skickar 
vidare. Omedelbart justerad.  


 Från SRTK om att SDHK 
erbjuder 
årsmötesordförande.  


Beslut: Förtydligande på hemsidan att 
det är ett uppdrag som kostar pengar 







och betalas av respektive rasklubb.  
Sofia skickar till webmaster.  


2024–065 Helgkurs för 
avelsfunktionärer 27–28/4 


Anmälan senast 8/4 1800 kr 
Vi tar upp det på nästa möte.  


   


 


 


§28 Övriga ärenden 


Information från CCC – Det händer mycket i flera länder runt avel med CC klubben 


har därför bildat en kommitté för att samla fakta och hålla sig uppdaterade i dessa 


frågor.  SDHK kommer inte ha någon representant i CCS:s kommitté men vi ber dem 


att rapportera till SDHK:s avel och hälsa kommitté.   


 


Hur kan vi marknadsföra våra raser? Kan vi samarbeta med andra? Vi tar upp frågan 


igen efter fullmäktige.  


 


§29 Nästa möte: Blir efter fullmäktige.  


§30 Mötets avslutande 


Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 


avslutat.   


  


  


  


Signeras digitalt via min.ebox.nu    


Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    


    


Tina Johansson, justerare   
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